
  
 

P R O T O K O L  
 
 
LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 1/ 2024-2026 sesongen - Norges Skiforbund Langrenn 

 

Dato:   19.06.2024 
Sted:   Teams 
Tid:    19:00 – 21:00 

 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Tone Haugen Ramstad (nestleder) Yngve Thorsen, 
                                               Per Morten Nyeng, Berit Mogstad og Ragnhild Sivertsen. 

     
Ansatte:   Cathrine Instebø, og Brit Baldishol  
    Erik Husby under sak 7/1   

Saksnr.  Sak  

1/1  
2024-2026 

Agenda  
Godkjenning av dagens agenda 

Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agendaen 1/2024-2026 uten bemerkninger  

  

2/1  
2024-2026 

Ledelse, organisering, status handlingsplan/utviklingsprogram. 
 

Rapport fra forrige periode: 
Langrennskomiteen presenterte seg for det nye LK medlemmet Ragnhild Sivertsen. 
Sjur Røthe er engasjert for en periode i markedsavdelingen. 
Det er blitt gjennomført et heldagsmøte med ledergruppen for å jobbe med felles retning. 

 
Neste periode: 
Møte med eksisterende sponsorer pågår. 
Mange avtaler som skal reforhandles. 
Dialog med mediehusene for å få vist fram vårt produkt.  

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering 
 

3/1  
2024-2026 

Økonomi 
 

Rapport fra forrige periode: 
Cathrine redegjorde for status på sponsoravtaler. 
Mange avtaler skal reforhandles våren 2025. 

 
Neste periode: 
Markedsavdelingen har avtalt mange møter med partnere, og det jobbes med reforhandlinger av avtaler som 



utløper. 

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering 

  

4/1  
2024-2026 

Internasjonalt arbeid: 

 

Rapport fra forrige periode: 
Det er gjennomført vårmøte i FIS. I tillegg er det mye som skjer i forbindelse med forhandlinger om TV 
rettigheter. 

 
Neste periode: 
Internasjonal Juniorsamling på Sjusjøen fra 5. – 12. august. 
Ca 130 utøvere og trenere fra 15 nasjoner er påmeldt. 
Første gang PARA er integrert i samlingen. 

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering 

 

5/1  
2024-2026 

Toppidrett: 
 

Rapport fra forrige periode: 
Samling i Fredrikstad pågår for kvinner og menn elite. 
Rekruttlaget er på samling i Bø. 
Juniorlandslaget har gjennomført on-boarding. 
Cathrine informerte om status toppidrett. 
 

Neste periode: 
I juli er det ferietid for alle lag. 
Blinkfestivalen starter 31 juli og varer til 3 august. 
Toppidrettsveka starter 14. august og varer til 17. august.  
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering 
 

6/1  
2024-2026 

Markedsaktiviteter 

 

Rapport fra forrige periode: 
Vel gjennomført partnerworkshop hos NorgesGruppen i slutten av mai med stort engasjement og mange gode 
innspill til VM i Trondheim 2025. Pågående strategiske møter med flere partnere nå før og etter sommeren, 
og generelt aktiveringsmøter og planlegging av aktiviteter fremover. Sjur Røthe begynte i midten av juni i et 
50%-engasjement i markedsavdelingen. Veldig positivt mottatt blant partnere. Kommersiell leder sykemeldt 
frem til sommeren. Onboarding med et særlig kommersielt fokus er gjennomført med alle Elite-lagene, 
Rekrutt og Junior, samt. nyansatte trenere. Veldig verdifullt og definitivt noe vi skal ha som ny rutine, og følge 
opp i forkant av Beitostølen.  
 

Neste periode: 
Cathrine vil representerer NSF Langrenn på Arendalsuka i august. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering 
 
 



7/1  
2024-2026 

Arrangement: 
 

Rapport fra forrige periode: 
Ferdigstillelse av terminliste, TV-avtaler (NM del 2 og Norgescup), Oppdatering rennreglement, Utvikling av 
utøverdatabase/resultatarkiv, Ny lisensløsning, WC-para (Streaming osv.), Tidtaking (Utvikler på plass).  
 

Neste periode: 
BLINK og Toppidrettsveka, WC Rulleski LAT og KAZ, Lansering av ny lisensløsning (august), Tidtaking 
(finansiering), FIS-kalender (ca.160 renn i Norge), arrangøravtaler. 
 
Vedtakssaker: 
Behandle saker fra LPU sendt på egen e-post 
Behandle forslag til vedtak fra vårmøtet. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen om rapport fra forrige periode og neste periode til orientering 
Langrennskomiteen behandlet sakene fra Vårmøte med følgende beslutning: 

 
Sak 7.1  
Buskerud Skikrets og Hedmark Skikrets  
Forslag om å endre HL-sprint til 50 videre fra prolog, istedenfor 30 som det er i dag.. 
 
Vedtak:  
LK/Adm. Får fullmakt til å utforme en løsning med 50 løpere videre fra prolog til finale. 
Det er viktig å beholde status og format på langrennscross. 
 
Sak 7.2  
Østfold Skikrets  
Sprint i Norges Cup 
 
Vedtak: 
Modell foreslått fra Østfold forsøkes i ett renn (Plasseringsheat for prologresultat fra 31-50) 
 
Sak 7.3  
Hedmark Skikrets  
Sprint i Norges Cup Junior 
 
Vedtak: 
Terminlista gjennomføres slik den er planlagt med 3 sprinter for junior neste sesong.  
 
Sak 7.4  
Akershus Skikrets  
Kostnader ved leie av smøreboder 
 
Vedtak: 
Erik Husby jobber videre med en fastpris sammen med arrangør 

Saker sendt til LPU: 
 
Forslag fra Oslo Skikrets: 

1: Kretsene/NSF beslutter at det ikke skal være tillatt å kreve ekstra avgifter for å kunne delta på renn. 
Påmeldingsavgiften skal, for alle renn på alle nivåer, dekke alle kostnader forbundet med selve 
rennavviklingen.  
2: Som erstatning for bortfall av parkeringsavgift for mange arrangører i Oslo ønsker vi å etablere en 
publikumsavgift som innkreves ved «personinngang» til renn, tilsvarende slik det er på mange andre 



idrettsarrangementer.  
 
Svar fra LPU: 
1: LPU støtter Oslo skikrets sitt forslag om at "Kretsene/NSF beslutter at det ikke skal være tillatt å kreve ekstra 
avgifter for å kunne delta på renn. 
2: LPU støttes ikke forslaget om en publikumsavgift inntatt i NSFs reglementer. 

 
Vedtak LK: 
LK følger LPU sitt forslag og støtter opp om svaret fra LPU om at det ikke er tillatt å kreve ekstra avgift for å 
kunne delta på renn 
LK følger LPU sitt forslag og støtter opp om svaret fra LPU om ikke kunne innføre en publikumsavgift i NSFs 
reglement. 

 

Forslag fra Oppland Skikrets 
 
Både sak om 1: fellesstart for barn under 13 år og 2: om klasse 7 år kan delta i kretsrenn på lik linje med 8 
åringer, er sendt tilbake til LK. 
Sakene vil behandles på nytt 
 
 

8/1  
2024-2026 

Anlegg: 
 

Rapport fra forrige periode: 
Arne Sandvold er oppnevnt som Homologeringsinspektør for Konnerud IL 
 

Neste periode: 
Ny liste med forslag på oppnevning av nye Homologeringsinspektører, samt administrativ godkjenne anlegg 
skal være klar innen 30.06 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering 
 

9/1  
2024-2026 

Bredde, rekruttering, utvikling og kompetanse: 

 

Rapport fra forrige periode: 
Godt møte med skiklubbutviklere i Bodø i forkant av vårmøte. Har fått gått gjennom forslag til tiltak på bredde 
og rekruttering. 
Rapporten fra Deloitte er positiv for langrenn da vi kommer godt ut i forhold til kostnader i barne- og 
ungdomsidretten (9 – 15 år) 
 

Neste periode: 
Samling sammen med Skiklubbutviklere den 26 - 28. august.  
Vi har leid hytter på Lygna og holder kostnadene nede. Når Pål avslutter sin jobb, må vi se på hvordan vi 
organiserer kompetanseutvikling 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering 
 

10/1  
2024-2026 

Samfunn og politisk arbeid: 
 

Rapport fra forrige periode: 
Ingen aktivitet å rapportere på 
 



Neste periode: 
 
Vedtak: 
 

11/1  
2024-2026 

Eventuelt 

 
Møtedatoer 
19. august - LK møte 2 
12. - 13. september - LK møte 3 (fysisk møte) 
30. september - LK møte 4 
2. oktober - Digitalt møte med kretsene 1 time 30 min (informasjon før høstmøte) 
18. - 19. oktober - Høstmøte på Ullevål stadion 
22. november - LK møte 5 (fysisk på Beitostølen) 
11. desember - LK møte 6 
 
Det ble diskutert hvordan LK kan følge opp skikretsene. 
 
Vedtak: 
LK jobber videre med struktur for oppfølging av kretsene på fysisk møte i september, samt fordeling av 
arbeidsoppgaver internt i LK 
Mulig med flere korte informasjonsmøter med kretsene underveis i perioden. 
 
 

 


